
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVIII/21 

Sesji Rady Miejskiej w Grójcu 

z dnia 27 września 2021r. 
 

 

Obrady rozpoczęto 27 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:10 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

 

Oraz 

1.Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2.Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3.Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 

4.Naczelnik – Śmietańska Magdalena 

5.Naczelnik – Monika Kozłowska 



6.Inspektor – Ilona Kieszek 

 

Oraz zaproszeni goście 

1.Pani Agnieszka Ryjak 

2.Pani Ewa Głowacmka 

 

Ad/ 1. Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał wszystkich i otworzył XXXVIII 

Sesję  Rady Miejskiej w Grójcu, przywitał panie i panów Radnych, pana 

Burmistrza Dariusza Gwiazdę, pana zastępcę Burmistrza Jarosława Rupiewicza, 

panią Sekretarz, pracowników Urzędu, naczelników Wydziałów oraz wszystkich 

przybyłych gości. 

Poprosił do siebie Panią Ewę Głowacką i panią Agnieszkę Ryjak, podziękował w 

związku z zakończeniem pracy na stanowisku Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej pani Agnieszka w Bikówku a pani Ewa w Częstoniewie. W imieniu 

własnym oraz radnych  Rady Miejskiej w Grójcu złożył serdeczne podziękowania 

za postawę, pracowitość, uczciwość  i sumienność w pełnieniu obowiązków 

nauczyciela. Podziękował za wszelkie zaangażowanie z wykonywaną  pracą, 

sprawy edukacyjne. Pani Agnieszka Ryjak 10 lat rzetelnego sprawowania funkcji 

dyrektora w Bikówku a pani Ewa Głowacka 11 lat w Częstoniewie. Dały się Panie 

poznać jako osoby otwarte na drugiego człowieka które służyły swoją wiedzą i 

doświadczeniem nie tylko uczniom i rodzicom ale także koleżanką i kolegą w 

pracy. Najbardziej dziękuję za partnerską pracę z Samorządem Gminnym na rzecz 

społeczności  lokalnej. Życzymy samych pogodnych i radosnych chwil, 

spełnienia marzeń oraz wszelkiej pomyślności w życiu osobistym. Wszystkiego 

dobrego. 

Głos zabrała pani Ewa Głowacka podziękowała panu Karolowi Biedrzyckiemu 

za zaproszenie na  sesję, dziękując wszystkim za długoletnią pracę. Przede 

wszystkim  panu Jackowi Stolarskiemu za wieloletnią współpracę panu Karolowi 

Biedrzyckiemu, panu Nadukowi, koleżankom i kolegom z pracy oraz koleżankom 

Dyrektorkom z przedszkoli . Panu byłemu Dyrektorowi GOK-u panu 

Grzegorzowi Rejerowi. Za obecną pracę panu Dariuszowi Gwiazda oraz Panu 

Jarosławowi Rupiewicz. Pani Sekretarz Monice Maciak. Pani Marioli 

Komorowskiej, Pani Naczelnik Monice Kozłowskiej obecnej pani Dyrektor 

GOK-u pani Monice Wożniak, panu Dyrektorowi GOS-u panu Ireneuszowi 

Wojciechowskiemu, pani Dyrektor MGOPS Agnieszce Maroszek. 

Komendantowi Sławomirowi Maroszkowi. Pułkownikowi Sił Zbrojnych panu 

Andrzejowi Kozera i wszystkim za długoletnią współpracę z myślą że współpraca 

na polu zawodowym trwała będzie. 



Następnie pan przewodniczący Karol Biedrzycki przeszedł do porządku obrad i 

sprawdzenia kworum.  

W obradach uczestniczy 20 radnych. Obrady prawomocne. 

 

Ad/2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad pod literką J uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

przyznawania stypendiów twórczych osobom zajmującym się twórczością 

artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką nad zabytkami. 

Kto z pań i panów radnych jest za wprowadzeniem pod literką J uchwały w 

sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką 

nad zabytkami. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad pod literką J uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom zajmującym się 

twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką nad zabytkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

Za głosowało 20 radnych stwierdzam, że projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku obrad jednogłośnie. 

Porządek obrad 



1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031. 

C zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

25.01.2021r. 

D zmiany uchwały nr X/80/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24.06.2019r w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych ogrodów 

działkowych z budżetu Gminy i Miasta Grójec. 

E zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca. 

F wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Grójec  

a Gminą Prażmów w przedmiocie powierzenia Gminie Prażmów realizacji 

zadania publicznego - zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu bezpłatnego 

transportu i opieki  

w czasie przewozu. 

G określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego. 

H nieodpłatnego nabycia gruntu o powierzchni 199 m2 pod poszerzenie drogi 

wewnętrznej  

w Grójcu. 

I wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron 

w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu 

terytorialnego wchodzących  

w skład Innego Instrumentu Terytorialnego "Żyrardowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego"  

w perspektywie 2021-2027. 

J uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką 

nad zabytkami. 

4. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy i miasta Grójec za I 

półrocze 2021 roku. 

5. Informacja z przebiegu realizacji inwestycji na terenie Gminy Grójec w I 

półroczu 2021 roku. 

6. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu placówek oświatowych gminy 

Grójec  

w nowym roku szkolnym 2021/2022. 

7. Zapoznanie się z informacją o realizacji wakacyjnych zajęć dla dzieci i 

młodzieży organizowanych w placówkach oświatowych, jednostkach kultury i 

sportu oraz jednostkach organizacyjnych gminy Grójec. 



8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu 

Sp.z o.o.  

za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

10. Interpelacje i zapytania Radnych. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zakończenie Sesji. 

 

 

 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad wraz z poprawkami..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

Za głosowało 20 radnych stwierdzam że porządek obrad został przegłosowany 

jednogłośnie. 

 

Ad/ 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

Pani Ilona Kieszek przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/337/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031. 

Pani Ilona Kieszek przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 



Uchwała nr XXXVIII/338/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

C zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

25.01.2021r. 

Pani Ilona Kieszek przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25.01.2021r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/339/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

D zmiany uchwały nr X/80/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24.06.2019r 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych 

ogrodów działkowych z budżetu Gminy i Miasta Grójec. 

Pani Ilona Kieszek przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr X/80/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24.06.2019r. 

dotyczącej określenia zasad dotacji dla rodzinnych ogródków działkowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 



NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/340/2021 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie. 

 

E zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Grójca. 

Pan Darek Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/341/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

F wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Grójec a Gminą Prażmów w przedmiocie powierzenia Gminie 

Prażmów realizacji zadania publicznego - zapewnienia uczniowi 

niepełnosprawnemu bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu. 

Pani Bożena Malinowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Grójec a Gminą Prażmów w przedmiocie powierzenia Gminie Prażmów 

realizacji zadania publicznego - zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/342/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

G określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Zmiana we wniosku sformułowania „składając osobiście niniejsze 

sformułowanie a powinno być składając osobiście niniejszy wniosek 

oświadczam” jest to wniosek nie sformułowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 



deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/343/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

H nieodpłatnego nabycia gruntu o powierzchni 199 m2 pod poszerzenie 

drogi wewnętrznej w Grójcu. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego nabycia gruntu o powierzchni 199 m2 pod poszerzenie drogi 

wewnętrznej  

w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 



Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/344/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

I wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy 

Stron w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek 

samorządu terytorialnego wchodzących w skład Innego Instrumentu 

Terytorialnego "Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego" w 

perspektywie 2021-2027. 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron 

w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu 

terytorialnego wchodzących w skład Innego Instrumentu Terytorialnego 

"Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego" w perspektywie 2021-2027..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/345/2021 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 



J uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz 

opieką nad zabytkami. 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką 

nad zabytkami..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała nr XXXVIII/346/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad/4. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy i miasta 

Grójec za I półrocze 2021 roku. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, że państwo radni 

otrzymali taką informację. Czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad/5. Informacja z przebiegu realizacji inwestycji na terenie Gminy Grójec 

w I półroczu 2021 roku. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęła taka informacja i czy są 

pytania do informacji? 

Pytań nie było. 

 



Ad/6. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu placówek 

oświatowych gminy Grójec w nowym roku szkolnym 2021/2022. 

 

Pani Monika Kozłowska przedstawiła prezentację dotyczącą w jaki sposób szkoły 

są przygotowane do nowego roku szkolnego. Poinformowała, że Oświata to 

bardzo zasadnicza część funkcjonowania każdej gminy. Przedstawiła kilka 

aspektów. 

Prezentacja na podstawie danych z Systemu Informacji Oświatowych  (SIO), 

dotyczące funkcjonowania szkół i przedszkoli. 

6 Publicznych Szkół Podstawowych, 4 Przedszkola Publiczne oraz Przedszkola 

Niepubliczne, 3 punkty przedszkolne i 1 Szkoła Niepubliczną. 

Największa Szkoła Podstawowa Nr.1 w Grójcu: 

Budżet Szkoły ponad 10 mln. zł według planu finansowego. Brakuje oddziałów 

Przedszkolnych w Szkole. 

Przedstawiła sprawozdanie z remontów – wykonano remonty za ponad 240 tys. 

zł. 

Z budżetu gminy wykonano przebudowę boiska całość inwestycji to 470 tys. zł. 

Wzrost subwencji. Jest koncepcja żeby Szkoła Nr 1 została Szkołą językową a 

w przyszłości Szkołą Przyrodniczą. 

Publiczna Szkoła Podstawowa Nr.2: 

Liczba oddziałów 41, Liczba nauczycieli 100. 

Budżet szkoły według planu to ponad 10 mln. zł. 

W tym roku szkoła zmodernizowała boisko, koszt to ponad 370 tys. zł. 200 tys. 

zł. środki pozyskane z Urzędu Marszałkowskiego. 

Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 3: 

Szkoła wymaga modernizacji z zewnątrz, brakuje sali gimnastycznej. Planujemy 

utworzenie w tym miejscu samorządowej szkoły muzycznej. 

Budżet ponad 2ml.300tys.zł. Nie ma oddziałów przedszkolnych. 

Szkoła w Lesznowoli – powstały 2 pierwsze klasy, problem z 

dwuzmianowością. 

Budżet to ponad 3,5 mln. zł. 2 oddziały  Przedszkolne. Szkoła została 

wyremontowana. 

 

Publiczna Szkoła w Bikówku: 

Dyrektor pani Agata Kępka z dniem 1.09 2021r.zaczęła pełnić obowiązki 

szkoły. 

Budżet to ponad 2mln.300tys.zł. 

Szkoła w Częstoniewie dyrektor Pani Dorota Rutkowska od 1.09.2021r. 

Budżet Szkoły to niespełna 2mln.zł. 

Przedszkola: 

Przedszkole nr 1. 

Budżet 2mln.900 tys. zł 

Przedszkole nr 2 



Pani Marta Michalska nowa pani dyrektor od 1.09.2021r. 

Budżet 2mln.289 tys. zł. 

Publiczne przedszkole nr 4 

Budżet 2 mln 874 tys. zł. Dużym kłopotem jest duża liczba uczniów z 

niepełnosprawnościami. Duże środki finansowe na zajęcia i nauczycieli. 

Pani Monika Kozłowska przedstawiła stopień awansu zawodowego nauczycieli. 

Na koniec przedstawiła programy - projekty edukacyjne. 

Dzieci uczęszczają na zajęcia basenowe, nie płacą za zajęcia. 

Projekt - umiem pływać – finansuje również dojazdy. 

Liczna godzin na jednego uczestnika 20 godz. całkowity koszt to ponad 30 tys. 

zł. 

Drugi projekt gimnastka korekcyjna. 

Dwa porozumienia -2019r. bezpłatna profilaktyka stomatologiczna, drugie 

2020r. ZOZ Pniewy otrzymał Grant z NFZ na opiekę psychologiczną dla 

uczniów z naszej gminy 

Projekt zajęcia wspomagające otrzymaliśmy 76 tys. z oddziałów 

subwencyjnych. 

Staramy się podnosić jakość pracy poprzez szkolenia. 

Koszt to 41 tys. zł z Krajowego Funduszu Szkoleń 80% dofinansowania 

otrzymaliśmy. 

Zależy nam żeby nasi uczniowie zdawali lepiej, podniesienie pomocy 

psychologicznej – drugi cel. 

Program WULKAN w tej chwili chcemy wdrożyć. 

Współpraca z Gminną Komisją Problemów Alkoholowych. Profilaktyka. 

Nawiązywaliśmy współpracę z Akademią Nauki. Dzieci mogły uczestniczyć w 

zajęciach – cel korekta wad postawy.  230 tys. zł  na zakup pomocy specjalnych 

potrzeb edukacyjnych ponad 600 tys. zł na remonty. 

Szkoły i przedszkola są dobrze przygotowane na nowy rok szkolny. Zostało 

zrobione dużo remontów, szkoły cały czas pozyskują nowe pieniądze. 

 

Pan przewodniczący zapytał: jakiego  rzędu  środki gmina otrzymuje na dzieci 

które mają orzeczenia? 

Są to duże środki. Gmina otrzymuje subwencje raz do roku i cała ta subwencja 

trafia do uczniów. Budżet na kształcenie specjalne w 2021r. wynosi  4 706 840 

zł.  Na koniec roku przeznaczyliśmy 230 tys. zł na środki dydaktyczne. Cała 

subwencja trafia do uczniów. 

 

Radny Tomasz Justyński zapytał o mieszkańca z Częstoniewa –  dowóz dzieci na 

basen w jedną stronę, czy w obydwie strony? 

Gmina organizuje dowozy dla wszystkich szkół muszę to wyjaśnić z panią 

dyrektor 

Radny Justyński zapytał, czy placówki zdążyły się przygotować do nowego roku? 

Ponieważ nie działa prawidłowo sala informatyczna w Bikówku. 



Pani Monika Kozłowska odpowiedziała, że szkoły są przygotowane bardzo 

dobrze. Pieniądze pozyskane z programów, sprzęt bardzo szybko się psuje , 

komputery przeznaczaliśmy tam gdzie były potrzebne najbardziej.  

Pan Radny Artur Szlis zapytał  o koszty utrzymania ucznia w placówkach z czego 

wynika duża różnica między placówkami jeżeli chodzi o finansowanie? Między 

10 tys. zł  a 12 tys. zł na ucznia  

i dwoma placówkami gdzie ta kwota jest dwukrotnie większa powyżej 20 tys. zł.? 

Rok budżetowy planujemy na cały rok. Liczba dzieci się zmienia. Mamy szkoły 

gdzie są oddziały przedszkolne i gdzie nie ma przedszkoli. Są kwoty które są 

wspólne. Nie da się zrobić podziału, przyjmuje się kwotę która jest planowana w 

budżecie i podzieliłam ją na liczbę dzieci na dzień 23.09. Żeby subwencja na 

ucznia wystarczyła musi być 28 uczniów, także tam gdzie mamy małe oddziały 

koszty są większe. Tam gdzie mamy oddziały przedszkolne musimy zatrudniać 

dużo więcej pracowników. 

 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki podziękował pani Kozłowskiej, odczytał 

pisma: 

Od pracowników administracji Szkoły Podstawowej Nr1 i Nr.3 skierowane do 

pana Burmistrza. Do wiadomości przewodniczący Rady, przewodniczący komisji 

Oświaty 

Dotyczy minimalnego wynagrodzenia zasadniczego za pracę. Ogólnie  wzrost o 

7,5%  

w stosunku do najniższego wynagrodzenia Prośba o wzrost wynagrodzenia dla 

pracowników administracji w 2022r. 

Pismo pracowników administracji Szkoły Podstawowej Nr.2 również dotyczy 

podwyżki płacy minimalnej w 2022 roku. 

Pracownicy obsługi Publicznej Szkoły w Bikówku – kolejne pismo o podwyżkę 

wynagrodzenia. 

Pismo pani Intendentka oraz Sekretarz szkoły w Bikówku – kolejne pismo o 

podwyżkę wynagrodzenia. 

Poinformował, że pracownicy obsługi z Publicznych Przedszkoli zwracali się 

ustnie  

o podwyżki do mnie. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że budżet na 2022r. jest 

przygotowany.  Zaplanowaliśmy wzrost 10 % na wynagrodzenia we wszystkich 

naszych placówkach, we wszystkich jednostkach. 10% podwyżkę będziemy w 

budżecie proponowali do przyjęcia. Regulacją płac zajmują się dyrektorzy. 

Wszystkie jednostki wystosowały identyczną prośbę do Burmistrza i do 

Skarbnika. 

 

Pani Monika Kozłowska przedstawiła wyniki egzaminów Gminy Grójec z 

podziałem na przedmioty.: 



Język polski najlepiej zdała szkoła w Lesznowoli. 

Matematyka najlepiej zdała szkoła podstawowa w Lesznowoli. 

Język angielski najlepiej zdała szkoła podstawowa w Lesznowoli. 

Porównanie szkół z 2 ostatnich lat: 

Matematyka dużo lepiej teraz niż w ostatnich latach. 

W każdej placówce dużo lepiej teraz niż w ostatnich latach. 

Pani Kozłowska przedstawiła 3 najlepszych uczniów naszych szkół: 

-Małgorzata Starostka średnia ocen 97%, PSP nr 2 

-Mateusz Ostrowski ponad 93% średnia, PSP nr 2 

-Mateusz Kłoda średnia ocen ponad 90 %. PSP nr.1 

 

 

Ad/7. Zapoznanie się z informacją o realizacji wakacyjnych zajęć dla dzieci 

i młodzieży organizowanych w placówkach oświatowych, jednostkach 

kultury i sportu oraz jednostkach organizacyjnych gminy Grójec. 

 

Pan przewodniczący poinformował, że otrzymaliśmy takie sprawozdanie. 

Pytań nie było 

 

 

Ad/8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Grójcu Sp. z o.o. za 2020 rok. 

Otrzymaliśmy takie sprawozdanie. 

Pytań nie było. 

Bilans, Brak rachunku zysków i strat – prośba o uzupełnienie. 

Radny Stolarski poprosił o odpowiedź na  pytania – 2 lata temu zapowiadana 

modernizacja oczyszczali ścieków, zadanie na które maiła uzyskać Spółka 

środki zewnętrzne . Została zatrudniona firma zewnętrzna która miała te środki. 

Oczyszczalnia ma już 15 lat po modernizacji i wymaga pewnych nakładów , 

chciałbym się dowiedzieć czy takie poczynienia zostały zrobione? 

Drugie pytanie - działania w kierunku poprawy w zaopatrzenie  w wodę w 

północnej części gminy, Lesznowola, Duzy Dół. Czy Spółka poczyniła jakieś 

działania w poprawie zaopatrzenia? Dotyczy to budownictwa mieszkaniowego, 

wielorodzinnego, czynszowego w Lesznowoli, zwiększy to zużycie wody. 

Projekt budowy kanalizacji w Lesznowoli dawno się zdezaktualizował, . Trzeba 

zaprojektować inną  kanalizację, może ciśnieniową która pozwoliła by 

przepompować  ścieki do oczyszczalni  w Grójcu, czy w Kobylinie. Żeby obniżyć 

koszty życia.  

Ostatnie pytanie - ile kilometrów wodociągów i kanalizacji wykonała Spółka w 

ciągu ostatniego roku? 

Pan Burmistrz odniósł się do oczyszczalni ścieków i do prac które by miały 

zmodernizować oczyszczalnie – jest to zasadne. Projekt się zdezaktualizował 

będą filtry biodegradowalne. Woda w Molnicy będzie dużo lepsza niż dotychczas.  



Zaopatrzenie w wodę. Jeżeli chodzi o wodę – woda głębinowa w Mirowicach. 

Oczyszczalnia ścieków miałby być wybudowana na działce którą chcemy 

przekazać jest niezasadna . Będzie kanalizacja tłoczna, ścieki będą tłoczone. 

Polska i gmina Grójec nie spełnia Dyrektywy Unijnej 2015r. wskaźników obsługi 

98% mieszkańców powinna być obsługiwana. Trwają spory czy komisja dopuści 

budowę takiej inwestycji do 1000 mieszkańców, żeby pomów w pozyskaniu 

dotacji. Pozwolenia, sprawy projektowe są po stronie spółki po stronie gminy 

sporządzenie listy mieszkaniowej i rozdysponowanie tych mieszkań. Następnie  

dbanie o te mieszkania. 

Radny Stolarski 

Będzie budowana stacja uzdatniania woda w Mirowicach, Spółka wykonuje 

projekt kanalizacji łącząca Lesznowola z Kobylinem skąd te ścieki mogłyby być 

przerzucone. Dobrze że w tym kierunku idziemy. Skoro pan Burmistrz poruszył 

problem budownictwa, mamy przekazać działkę, którą? To nie jest działka 

gminna. 

Dlaczego w tym projekcie znalazły się inne gminy? np. Kozienice? 

Jaki rodzaj tego budownictwa będzie i dlaczego te gminy organizują? 

 

Burmistrz - w Lesznowoli mamy działki gminne, jedna na której jest parking w/w 

kościoła, druga tam gdzie była planowana oczyszczalnia ścieków 100h działka w 

odległości ok.100m od drogi piaseczyńskiej. Przed są 2 działki Skarbu Państwa 

razem ok.4 ha. 

Będzie zależało od popytu na te mieszkania, będziemy chcieli jak najwięcej 

wybudować. 

Budynek komunalny na ul. Kościelnej niejako stał się inwestycją czynszową, na 

poziomie rynkowym. Mieszkańcy płacą dosyć duży czynsz. Część osób z lokali 

komunalnych odda swoje lokale i przeniesie się do lokali czynszowych. 

Realizujemy inwestycję na poziomie komunalny przy Jana Pawła II. Będziemy 

radzili nad tym jakie przyjąć zasady przyznawania mieszkań. Dlaczego inne 

gminy? im więcej gmin tym tańszy projekt 3 mln. zł dostaje każda gmina  

z budżetu państwa na przygotowanie, na projekt. Następnie jest przyznawany 

kredyt ze skarbu państwa. Im więcej mieszkań zostanie wybudowanych tym 

będzie tańszy koszt wybudowania tych mieszkań. Po stronie gminy nie ma 

żadnych kosztów, jeśli wniesiemy działkę gminna będziemy posiadali udziały w 

spółce, te dwie działki wystarczą na zorganizowania  

i wybudowanie tej inwestycji. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w porównaniu z rokiem ubiegłym spadło 

zużycie wody 40 tys. zł. czy w związku z tym Spółka osiągnęła mniejsze 

dochody? 

 

Pan Burmistrz - nie było potrzeby tej wody zużywać i oczywiście mniejsze 

dochody. 



Dotyczy zmiany opłat za odpady, ludzie zaczęli oszczędzać wodę. 

Jesteśmy w okresie zmian klimatycznych, dotyczy to oszczędności wody. My 

deficytu nie mamy. Mieszkańcy dbają o wodę. Cen nie mamy wygórowanych. 

8zł za m3. 

Wyliczenia pierwotne były - 12 złm3 wyliczenie odpadów. Zmniejszyłem cenę 

z 12 zł do 8 zł. Mieszkańcy domów wielorodzinnych zyskali w stosunku do 

domów jednorodzinnych. Dopłacamy i będzie jeszcze dopłata z budżetu gminy. 

 

Co do sprawozdania Spółki Wodociągowej wykonano wodociąg na ulicy 

Środkowej,  wyremontowano na ul. POW. Modernizacja oczyszczalni - nie 

realna jest koncepcja modernizacji tej oczyszczalni nie według dzisiejszych cen, 

jest to kwota 37 mil. zł. Nie da to zysku. Spółka wykonana filtr 

biotechnologiczny który będzie w sposób naturalny czyścił wodę która będzie 

wypływała. 

 

 

 

Ad/9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

 

Pan Karol Biedrzycki stwierdził, że otrzymaliśmy sprawozdanie czy do 

sprawozdania macie państwo jakieś pytania.? 

Pytań nie było. 

 

 

Ad/10. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Pan przewodniczący poinformował, że w ostatnim czasie nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

 

Ad/11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Jacek Stolarski nawiązał do sprawy budownictwa w Lesznowoli. Stwierdził, 

że odpowiedź pana Burmistrza nie zadowoliła jego ciekawości. 

Nie wyobraża sobie żeby parking w Lesznowoli przeznaczyć na budowę bloków. 

Działka pod oczyszczalnie nie nadaje się na budownictwo. Pozostałe działki nie 

są własnością gminy. Jeżeli zasób mieszkaniowy przekaże to bardzo dobrze. 

Pewna rozbieżność w ilości mieszkań przekazana w informacji przez Burmistrza. 

Popiera budownictwo czynszowe. Cała Europa zachodnia mieszka  

w budownictwie pod wynajem. W miarę żeby te czynsze były tak wysokie, żeby 

Ci ludzie mogli  płacić. Ludzie nie zamożni z miasta Grójca oczekują 



budownictwa komunalnego, gdzie czynsze nie są zbyt wysokie. Dowiadujemy 

się, że czynsze na ul. Kościelnej zostały podwyższone, na jakiej podstawie? 

Jeśli chodzi o wodę a śmieci – regulacja rządowa pójdzie w tym kierunku. Jest to 

rozwiązanie dobre, muszą być jednolite dla wszystkich. Mamy 32 zł i jest to 

jeszcze nie wystarczające. 

Powstanie Spółka Międzygminna z udziałem Grodziska i Kozienic potrzebna jest 

taka bardzo pogłębiona analiza z pokazaniem korzyści z przystąpienia do spółki 

- jakie korzyści będzie miała gmina, jakie mieszkańcy. Jakie powierzchnie 

mieszkań, ile mieszkań. Jakie nakłady. Nawiązał do budowy mieszkań  

w Częstoniewie, nie można zmusić ludzi z Grójca żeby poszli na wieś. 

Przygotowując taką inwestycję trzeba zacząć od początku od infrastruktury, gaz, 

woda itd. Taka Spółka która będzie korzystała z dotacji państwa będzie 

potrzebowała środków gminnych. Utworzenie takiego obszaru to 

nieporozumienie i nie ma przyszłości. 

 

Pan Burmistrz Gwiazda - podałem przykład działki z parkingiem ale to nie znaczy 

że chcemy parking zabierać. Po drugie nie porównujmy budynków w 

Częstoniewie komunalnych do budynków w Lesznowoli czynszowych. Co ma 

Żyrardów wspólnego ? Gmina. Goszczyn, Jasieniec też przystąpiły do subregionu 

Żyrardowskiego i są bardzo zadowoleni. Korzyść bardzo duża. Pomysł marszałka 

województwa mazowieckiego. 

Społeczna Inwestycja Mieszkaniowa w Lesznowoli każda gmina dostaje 3 mln. 

w tym mamy swój udział. Nie ponosimy żadnych kosztów, jedynym kosztem jest 

przekazanie aportem działki. W skład Spółki wchodzi 8 gmin. Koszt wynajmu 

mieszkań jest bardzo wysoki. Krajowy Zasób Nieruchomości nad tym wszystkim 

trzyma piecze. Cała inwestycja, nie będzie to tania inwestycja, bardzo dobre 

standardowo lokale mieszkalne w wyliczeniach 5 tys. za m2 . Zabudowa pasująca 

do istniejącego stanu zabudowy. Kształt budowy - będą decydowali 

burmistrzowie. Obciążeniem dla gminy będzie jedynie to, że jeżeli ktoś nie będzie 

płacił czynszu to gmina musi zabezpieczyć jakiś lokal socjalny. 

Projekt jest jak najbardziej zasadny. 

 

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz nawiązał do dyskusji na temat 

budownictwa SIM obszar Żyrardowski, stwierdził że obszar ten powstał jako 

zadanie zapisane w Strategii  Rozwoju Województwa Mazowieckiego 2030 oraz 

Regionalnym Planie Rozwoju dla Mazowsza na lata 2021-2027 dokumenty dla 

całego Mazowsza. 

 

Radny Artur Moskal zapytał,  na jakim etapie jest zakończenie projektowania 

budowy Sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej Nr 1? 

Czy pan Burmistrz rozmawiał z zarządem PKS Grójec w sprawie wykupienia, 

przejęcia budynku byłego PKS i na jakich warunkach? 

Projektant przysłał projekt wykonawczy ogłosimy przetarg. 



Od 2. PKS - z panem prezesem spotkaliśmy się wielokrotnie wcześniej. Moim 

zdaniem nie zasadne jest wykupywanie tego budynku dworca PKS, nie zasadna 

transakcja. Rozmawialiśmy jeśli gmina i ja nic chce kupować tego PKS-u to 

możemy zmienić plan. Talki plan powstał na początku roku. W intencji tamtej 

uchwały było że my zmieniamy plan dla terenu GOK-u i PKS. PKS ma wieczyste 

użytkowanie. Jest to po tych kosztach niezasadne kupowanie. W projekcie nie ma 

tego miejsca jako niezbędne dla rewitalizacji parku. W tym budynku miał być 

punkt cukierniczy żeby wypić kawę, zjeść ciastko. Każdy kto może nabyć tą 

działkę od PKS spółka ZOO. Może postawić tam blok. Nie mamy żadnej 

pewności co się wydarzy. Może zostać wybudowana inwestycja mieszkaniowa za 

pomocą ustawy LEX DEWELOPER. 

Radny Moskal nawiązał do pytania - pytałem głównie o wykup dworca, ponieważ 

on już straszy. Czy rozmawiał Pan o wykupie całej działki czy tylko dworca? My 

jesteśmy tym wykupem zainteresowani. Czy prezes chce nam odsprzedać były 

dworzec PKS z działką która znajduje się pod budynkiem? 

Pan Burmistrz - teren ten nie wpisuje się w żadną strategię rozwoju GOK-u ani 

Grójca. Jedyny cel jaki mamy to żeby ten budynek zniknął z powierzchni. 

Poprzedni Burmistrz. 

Jak podjęliście taka uchwałę intencyjną zaproponowałem prezesowi żeby 

wyremontować ten budynek. Spółka PKS czuła się poszkodowana wystawiając 

taka cenę zaporową, że przez tyle lat nie mógł wykonywać tego remontu. My nie 

rozmawialiśmy o działce 2ha. W rogu znajdują się dwie działki gminne 500m 

które zostały przekazane PKS-owi za darmo w wieczyste użytkowanie. A teraz 

mamy to wykupywać. Myślałem że Państwo zmieniliście zdanie. Uważam że jest 

to szkodliwe dla mieszkańców. 

 

Radny Ryszard Krzyżanowski - w ostatnich tygodniach odbywały się zebrania 

w sołectwach w celu podziału budżetu. Na tych zebraniach był punkt stan dróg 

gminnych. W protokole jest wykaz życzeń i chęci  mieszkańców. Żeby 

mieszkańcy mogli w bezpieczny sposób się przemieszczać  

Druga Sprawa - Słomczyn – sąsiedztwo giełda. Wsparcie dla mieszkańców –  

tor AUTOCLUB RZEMIELŚNIK- żeby wywrzeć na tej organizacji montaż 

ekranów dźwiękoszczelnych, duży hałas, mieszkańcy się skarżą. 

  

Pan Burmistrz - możemy takie badanie zlecić. W Grójcu słyszę ten tor 

wyścigowy. Temat ekranów słyszę pierwszy raz. 50 generuje hałas. Trzeba było 

myśleć wtedy kiedy się uchwalało plan miejscowy, chyba że jest zapis w planie 

że jest wykluczona taka działalność i będziemy mogli taką działalność zmienić. 

Jeśli chodzi o drogi i fundusz Sołecki, z Polskiego Ładu wpisaliśmy drogi na 

pozycji nr.1. Ponad 2 mln.150 tys. zł. przekazaliśmy na remont dróg - pomoc dla 

Powiatu. W ubiegłym roku też była to kwota ponad 0,5 miliona zł. 

Dla nas zostało 650 tys. zł. na remont dróg, środki wyczerpane już w maju, cały 

budżet został  wyczerpany, do końca roku już nie mamy środków w budżecie. 



Będziemy chcieli zwiększy  tą kwotę nawet do  mln. zł Wskazaliśmy ul Willową 

na Fundusz Rozwoju Dróg Lokalnych  jesteśmy na liście rezerwowej w tym 

projekcie w przyszłym roku ulicę Wiatraczną. My dajemy dotacje a nam nikt nie 

daje dotacji. 

 

Radny Ryszard Krzyżanowski  stwierdził że rozumie ograniczenia budżetu, na 

ekstremalne przypadki środki rezerwowe, fragmenty które zagrażają 

bezpieczeństwu. Ekrany w miejscowości Słomczyn – jeżeli byłaby szansa 

wymóc na przedsiębiorcy byłoby łatwiej mieszkańcom. 

 

Pan Przewodniczący odczytał pismo Sołectwo Zalesie -  wniosek o 

umieszczenie w budżecie gminnym 2022 dokończenia modernizacji drogi 

gminnej nr.51 Bikówek- Zalesie, złożyła pani Sołtys Sołectwa Zalesie -

Agnieszka Włodarska. 

 

Kolejne pismo w sprawie podwyżek dla pracowników MGOPS-u. 

Kolejna sprawa odnośnie placu zabaw w Częstoniewie- problem z dostępnością 

tego placu zabaw - prośba o zajęcie się sprawą. 

 

Radny Janusz Dulemba nawiązał do budownictwa SIM i powiatu 

Żyrardowskiego, że nie ma nic wspólnego z Grójcem. Zagłosował dlatego że z 

Żyrardowa mamy dostać duże pieniądze. 

Druga sprawa dotyczy bio-suszarni jak przedstawiają się sprawy? 

Trzecia sprawa podwyżek podzielić sprawiedliwie na wszystkie jednostki. 

 

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz - sprawa suszarni Kępina - 

postępowanie cały czas trwa. Kontrola Powiatowy Inspektor nadzoru 

budowlanego – pismo na chwilę obecna hala nie nosi znamion budowli i nie 

wszczął postępowania w tej sprawie. Kontrola nic nie wniosła do sprawy 

Wody Polskie przesłały pismo z prośba o uzupełnienie, oczekują od inwestora. że 

inwestor te wątpliwości wyjaśni 

Z RDOŚ nie mamy żadnej decyzji. RDO-ś na chwilę obecna proceduje. Czekamy 

na stanowisko bez decyzji RDOS-iu nie będziemy mogli dalej to procedować u 

siebie. 

 

 

Przewodniczący poinformował że tą uchwałę którą podjęła rada została 

przesłana elektronicznie. 

 

Radny Jacek Stolarski zasugerował, że pan Burmistrz mówi nieprawdę   

że deweloper może wybudować na terenie dawnego dworca, może wybudować 

ale tylko wtedy kiedy Rada Miejska podejmie uchwałę. Plan nie dopuszcza. Trzy 



krotnie rada miejska podejmowała takie uchwały które nie dopuszczały 

dotychczasowego planu. Był to projekt Burmistrza Miasta i Gminy. 

Proponuję żeby pan Burmistrz zatrudnił rzeczoznawcę żeby wyliczył ile jest wart 

ten plac pod tym budynkiem. Żeby wskazał wartość.  

Kolejna sprawa działek oddanych PKS, była ustawa która nakazywała 

użytkowanie wieczyste przekazać działki za darmo. 

Burmistrz czaruje, że będzie kawiarenka – jak pan zmusi właściciela żeby 

sprzedawał kawę  

i herbatę? Jak zmienimy plan. Dopóki nie zmienimy planu to tam nic nie będzie. 

Nawiązał do rozbudowy budynku GOK-u i zrobienia tam kawiarenki . 

Burmistrz zarzucił radnemu Stolarskiemu dlaczego nie przekazał PKS-owi 

działki pod dworzec tylko zażądał symbolicznych 20 tys. zł. W rozmowach PKS 

w ogóle nie wchodziło w grę że my mamy wykupić część działki i wyburzyć ten 

dworzec. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, że prezes PKS powiedział 

trzeba wziąć geodetę i wymierzyć – pan mógł negocjować jakiej wielkości gmina 

może wykupić działkę.  

Pomoc dla powiatu to była inicjatywa Radnych Rady Miejskiej w Grójcu. 

Zmieniła się władza w Powiecie i obecny pan Starosta współpracuje  

ze wszystkimi gminami. Dzięki tej dobrej współpracy powstaje ul. Poświętne  

w Grójcu. 

Współpraca jest na bardzo dobrym poziomie i trzeba tą współpracę kontynuować. 

 

Pan Burmistrz ostatnie rozmowy przed wrześniem 2020r. że jeśli byłby 

zmieniony plan PKS byłby szczęśliwy, świetnie by funkcjonował. Inne budynki 

stoją w gorszym stanie w mieście, i nie mamy pieniędzy żeby remontować. 

Wyznaczają 500m działkę a budynek stoi na 190 m. cena 1 tys. zł z metra. PKS 

musi wziąć minimum pół miliona za tą działkę. Wydzielenie działki absolutnie 

nie wchodzi w rachubę. 

Przewodniczący zasugerował że pan Burmistrz mówi nieprawdę, ponieważ nie 

podjął żadnych  rozmów. Jest uchwała tysiąc zł. za metr kwadratowy. Wpierw 

musi być zgoda pana. 

 

Zastępca Burmistrza pan Rupiewicz - dla pana Burmistrza jest ważniejsza 

uchwała Rady Miejskiej niż jakaś uchwała prywatnej firmy. Nie jest ona dla Pana 

Burmistrza obligatoryjna. 

 

Więc dlaczego nie realizuje uchwały Rady Miejskiej woli zakupu? 

Burmistrz odniósł się do dyskusji - w wyniku rozmów negocjacji  z PKS była 

podjęta uchwała intencyjna we wrześniu 2020roku. Pan prezes cierpliwie czekał. 

Pan uczestniczył  



w negocjacjach. To powinien PKS wyrysować mapę geodezyjną że chce sprzedać 

taki obszar   za taka cenę. 

Przewodniczący - sprawa otwarta jest uchwała Walnego Zgromadzenia 

Wspólników  

i obowiązuje jeżeli będzie chciała gmina wykupić to PKS zgodzi się sprzedać taka 

działkę tysiąc złotych za metr kwadratowy. 

Powie pan jakiej wielkości działka pana interesuje. Takich rozmów nie było. 

 

Pan Burmistrz deklaruje dzisiaj jeśli zgodzi się PKS po obrysie budynku sprzedać 

działkę i gmina weźmie rzeczoznawcę to ja taką działkę wykupię, tylko wtedy 

proszę zapomnieć o remoncie dróg, bo na to pieniędzy nie będzie. Zasugerował 

żeby dofinansowanie do dróg powiatowych było mniejsze. Żeby robić te 

inwestycje z dofinansowania od marszałka. 

 

Radny Grzegorz Stolarek zapytał o kapliczkę, kończy się czas pozwolenia na 

remont zabytków do końca miesiąca mamy na to czas. 

Otrzymaliśmy ofertę od wykonawców do końca września ruszy remont. Miejsce 

na którym jest kapliczka również wymaga trochę kosmetyki . Do końca września 

te prace będą zrobione. 

 

Radny Jacek Stolarski sprawa budynku dworca w sprawie zakupienia. Mieliśmy 

z PKS-em umowę, że PKS po wybudowaniu nowego dworca stary wyburzy. 

Umowa ustna. Między mną  

a Prezesami PKS-u Natomiast PKS po wybudowaniu dworca zaczął remont 

starego dworca. Remont został zatrzymany decyzją Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. Decyzja wstrzymała remont. Nie było rozmowy nigdy że 

gmina odkupi stary dworzec. 

Radny Stolarski –  

składam WNIOSEK żeby burmistrz udostępnił na Komisji Finansowej  operaty 

szacunkowe działek które wykonali rzeczoznawcy które odkupił od właścicieli 

dawnej MODRZEWIANKI i tej obok. Chciałbym się zapoznać z operatami. 

 

Pan  Przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał - czy jest w planach organizacja 

większej imprezy, nie odbyło się święto kwitnących jabłoni, czy pan Burmistrz 

przewiduje jakieś święto? Pan Janusz Dulemba zgłaszał żeby odbyło się  

w późniejszym terminie. 

 

Pan Burmistrz Dariusz gwiazda udzielił odpowiedzi - nie możemy zorganizować 

takiej imprezy z przytupem, zaproponowałem zdjęcie z budżetu Ośrodka Kultury 

200 tys., zł. pan przewodniczący chciał zdjąć 400 tys. zł. Za co Ośrodek ma 

zorganizować święto, a co by było gdyby zostało zdjęte 400 tys. nie było by 

środków na pensje dla pracowników. Jeżeli pan przewodniczący znajdzie jakąś 

dotacje wtedy takie imprezy będą. Sprawa jest otwarta. Ten teren obok Ośrodka 



Kultury który porządkujemy chcemy w przyszłości wykorzystywać na takie 

imprezy plenerowe. 

 

Radny Grzegorz Stolarek czy pan Burmistrz uwzględnił w nowym budżecie 

zabezpieczenie pieniędzy na rozszerzenie monitoringu i poprawienie jakości tego 

monitoringu w naszym mieście ? 

 

Zastępca Jarosław Rupiewicz – pieniądze co roku są zabezpieczane w budżecie 

na rozbudowę monitoringu. 

Pan Burmistrz zrobiliśmy milowy krok do przodu – przeprowadzka na ul. 

Mszczonowską stworzyła doskonałe warunki do pracy dla strażników miejskich. 

Będziemy mogli podłączać placówki oświatowe co będzie skutkowało większą 

efektywnością pracy strażników miejskich  

i bezpieczeństwem mieszkańców. 

 

Radny Grzegorz Stolarek zapytał czy będą nowe miejsca i czy będą rozszerzone 

dla mieszkańców- nowe lokalizacje? I czy jest to monitorowane. 

Pan Jarosław Rupiewicz - Zastępca decyzja będzie należała do Burmistrza i 

Komendanta Straży miejskiej ponieważ to on wie gdzie są najbardziej miejsca 

zagrożone i które powinny być bardziej strzeżone. Kamery analogowe są 

zamieniane kamerami cyfrowymi . Prace koordynowane przez Komendanta 

Straży.  

Przewodniczący poprosił o objęcie terenu przy starym zieleniaku przy ul. 

Mszczonowskiej – prośba mieszkańców. 

Burmistrz zasugerował żeby składać wnioski w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, że do końca września można 

składać wnioski do budżetu. 

Zwrócił się do Mecenasa Wołosa z pytaniem czy toczy się jakieś postępowanie 

przeciwko gminie, w związku z FSO? Na jakim jest etapie? czy są złożone jakieś 

wnioski? 

Czy FSO jest zainteresowane sprzedażą jakimś innym podmiotom? 

 

Pan Mecenas Jarosław Wołos poinformował, że wnioski są złożone, toczy się 

postępowanie przeciwko gminie związane z wykupem terenu  FSO przez gminę 

z uwagi na zapisy planu zagospodarowania przestrzennego, była wydana opinia 

biegłego.  

FSO jest zainteresowane żeby gmina wykupiła. Wartość przedmiotu sporu to  

8 mln. zł. 

 

Pan Burmistrz nawiązał do AMVIANA i wykupu terenów przez dworzec PKS. 

Skoro porządkujemy stare tematy zrobiliśmy  niedźwiedzią przysługę bo i dla 

AMVIANU jest to kula u nogi. AMVIAN nie wiadomo z jakim roszczeniem 



wystąpi przeciwko gminie, braku możliwości inwestycji rozwoju zwracał się pan 

dyrektor. 

Pan przewodniczący zapytał czy państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania? 

 

 

Ad/12. Zakończenie Sesji. 

Więcej pytań nie było. 

Pan Karol Biedrzycki przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXXVIII Sesje 

Rady Miejskiej. 

 

 

 

  

                                                                            Przewodniczący 

                                                                           Rada Miejska w Grójcu 

                                                                              Karol Biedrzycki 
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